
Podnet  č. 26/2018   
 

 

3. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 14.5.2018  

 
 

Garanič: 

Ulica 1. decembra, už viackrát sme sa tu o nej bavili. Začali tam autá parkovať už aj zo strany 

Komenského oproti učilišťu. Je prechodná vlastne len jedným pruhom, či by sa nedalo 

rozšíriť na jednej strane, na druhej strane tie úseky nejak, aby sa dali využívať oba pruhy, 

pretože aj od Billy, keď sú tam zaparkované autá je to tam neprehľadné, nedá sa prechádzať.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Určené: 

- oddelenie výstavby a majetku 
 

 


